

第1天 吉隆坡 一西安

◆ 集合于机场,飞往【西安】

第2天 夏安 [1.5小时] 临潼 [3小时] 韩城

- ◆兵马俑博物馆【含电瓶车+耳机导览】
- ◆秦始皇陵【含电瓶车】



特别安排:兵马俑泥塑体验,制作专属于你的泥俑

第3天 韩城[2.5小时]壶口

- ◆韩城古城
- ◆云丘山景区【含区间车+电瓶车】 【塔尔坡古村+云丘山冰洞群】

第4天 壶口[3小时]延川

- ◆ 壶口瀑布【含区间车】
- ◆ 黄河蛇曲国家地质公园【含电瓶车】 【乾坤湾】【清水湾】

第5天 延川[2小时]延安

- ◆ **黄河蛇曲国家地质公园**【含沿黄观光第一索道】
- ◆枣园革命旧址【含耳机导览】【窑洞游览】
- ◆金延安文化街区

第6天 延安[2小时] 靖边[2小时] 延安

- ◆靖边波浪谷景区 【玻璃桥】【非遗安塞腰鼓观看体验】
- ◆明长城遗址

第7天 延安[2小时]甘泉[4小时]西安

- ◆甘泉大峡谷景区【含区间车】
- ◆大雁塔北广场
- ◆慈恩寺遗址公园
- ◆大唐不夜城

第8天 西安 吉隆坡

◆ 送往机场,返回温馨的家园

推荐自费: 驼铃传奇秀 = 人民币320/人注: 若遇驼铃传奇关闭或不可抗力因素则改为【西安千古情】

DAY 1 Kuala Lumpur 🧡 Xi An

♦ Assemble at airport for flight to [Xi An]

DAY 2 Chengdu [1hrs] Lintong [3hrs] Hancheng

- ◆ Terracotta Museum [Included Buggy+Headphones provided]
- ♦ Mausoleum of the First Qin Emperor [Included Buggy]



DAY 3 Hancheng [2.5hrs] Hukou

- **♦** Hancheng Ancient City
- ◆ Mount Yun Scenic Area [Included Shuttle + Buggy] [Taerpo Ancient Village] [Mount Yun Ice Cave]

DAY 4 Hukou [shrs] Yanchuan

- ♦ Hukou Waterfall [Include Shuttle]
- ◆ Huanghe Shequ Guojia Dizhi Park [Included Shuttle] [Qiankunwan] [Qingshuiwan]

DAY 5 Yanchuan [2hrs] Yanan

- ◆ Huanghe Shequ Guojia Dizhi Park [Yellow River Cable Car]
- ◆ Zaoyuan Revolutionary Former Site [Headphones provided] [Visi Yaodong]
- ♦ Jin Yan'an Tourist Street

DAY 6 Yanan [2hrs] Jingbian [2hrs] Yanan

- ◆ The Wave Valley Scenic Area
 [Glass Bridge] [Ansai Waist Drum Show]
- ♦ Ming Dynasty Great Wall Relics

DAY 7 Yanan [2hrs] Ganquan [2hrs] Xi An

- ♦ Ganquan Canyon [Included Buggy]
- ♦ Dayan Pagoda North Square
- ♦ Tangda Ci'ensi Relic Site Park
- ♦ Grand Tang Mall

DAY 9 Xi An 🧡 Kuala Lumpur

♦ Transfer to airport, home sweet home

OPTIONAL TOUR: "Tuo Ling Legend" Show = RMB 320/PAX
Note: If "Tuo Ling Legend" Show is closed it will be replaced with [The Romantic Show of Xi'An]]

行程亮点

HIGHLIGHTS

300万年前形成的冰洞 MOUNT YUN ICE GAVE

云丘山冰洞群, 距今已有300多万年的历史, 这个天然群体性冰洞, 形成于第四季冰川时期, 现在也被称为世界三大冰洞奇观之

They are a rare wonder of ice caves in the world. The ice caves are hidden in the deep mountains. Ice shoots, icicles, ice cones, ice stalactites, ice stone flowers, etc. can be seen everywhere in the caves.



行程亮

来至壶口瀑布的咆哮

黄河之水,一路浩浩荡荡,在壶口处骤然收束,汇聚成一股无可阻挡的力量,从陡峭的断崖纵身跃下。那一瞬间,天地似乎都为之震颤,雷鸣般的轰响响彻云霄,仿佛是黄河在向世界宣告它的威严与激情。

The Hukou Waterfall is the largest waterfall on the Yellow River, the second largest waterfall in China and the world's largest yellow waterfall.



点

大地年轮【波浪谷】 THE WAVE VALUEY SCENIG AREA

这里有不逊色于美国的自然景观,大片的丹霞地貌,千变万化,满眼都是赤色景观真的超美超震撼! 其地貌由红砂丹霞构成,由于地貌很像年轮所以被称为时光的年轮。又称为波浪谷,其岩石的复杂层面,是由一亿五千万年前侏罗纪就开始沉积的巨大沙丘组成。

Shaanxi Wave Valley Scenic Area the red Danxia here is so beautiful like coming to Mars





乾坤湾的曲率最大,可达320度,堪称"黄河第一湾"。从观景台上望去,黄河的"S"形弯道形成的太极八卦造像尽收眼底,阴阳鱼眼山脉若隐若现,黄河景观一览无余。

This is a historical monument of hundreds of thousands of years of the Yellow River from the Mesoozoic and Cenozoic generations. It has a good viewing profile and has important conservation value.





天气晴朗时,阳光透过狭窄的裂隙,在峡谷的凹凸岩壁上不断折射而呈现出迷人的"天使之光"色彩,从明亮的橙色到绚丽的红色,既奇幻斑斓又华贵而优雅,仿佛是 上帝抚摸后留下光和影

The magical geology and landforms here are known as China's "Antelope Canyon", attracting countless photographers.







餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATIONS

注意:餐食安排会因航班及交通路况做出更改

餐标以人民币为主

en and an				
夭数	早餐	午餐	晚餐	精选酒店
DAYS	BREAKFAST	LUNCH	DINNER	SELECTED HOTELS
1	-	-	机上用餐 MOB	4- 大兴智选假日酒店或同级 Holiday Inn Express or Similar
2	酒店内	裤带面 50	中式合菜 60	5♥ 文渊阁美丽豪酒店或同级
	Hotel	Kudai Noodle	Chinese Cuisine	Wenyuange Merlinhod Hotel or Similar
3	酒店内	陕菜 50	黄河鱼风味 60	知青文苑民宿或同级
	Hotel	Shaanxi Cuisine	Yellow River Fish Cuisine	Zhiqing Wenyuan Hotel or Similar
4	酒店内	中式合菜 50	中式合菜 60	4♥ 乾坤湾度假酒店(景区内)或同级
	Hotel	Chinese Cuisine	Chinese Cuisine	Qiankun Bay Resort or Similar
5	酒店内	中式和菜 50	陕北羊肉风味 60	5♥ 万达锦华酒店或同级
	Hotel	Chinese Cuisine	Shaanxi Lamb Cuisine	Wanda Jin Hotel or Similar
6	酒店内	中式和菜 50	涮烤自助餐 60	5♥ 万达锦华酒店或同级
	Hotel	Chinese Cuisine	BBQ Buffet	Home2 Suites by Hilton or Similar
7	酒店内	甘泉豆腐风味 60	长安大排档 80	4♥ 大兴智选假日酒店或同级
	Hotel	Ganquan Tofu Cuisine	Chang An Dapaidang	Holiday Inn Express or Similar
8	餐盒 Meal Box	机上用餐 MOB	-	-

Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.

Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

Terms & Conditions:

- I. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- 2.All pictures shown are for illustration purpose only.
- 3. Tours are conducted in Mandarin.
- 4. Triple Room Third person shall be based on rollaway bed.
- 5. Tour fare quoted is for MALAYSIAN, non-Malaysian surcharge applied.
- 6.In-coach Shopping For your convenience, a variety of local snacks are offered for sale on board the coach. If interested, please place your order with our tour guide.

Travel Essentials 旅行必备:

护照或签证-团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从 返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。 旅游保险-出发前,建议您购买全面的旅游保险。

Terms & Conditions 条规:

- 1.行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动, 恕不 另行通知。
- 2.以上图片仅供参考, 请以实物为准。
- 3.所有行程以中文讲解为主。
- 4.三人房-房内第三名住客的床褥, 将以折叠式为准。
- 5. 团费仅适用于大马公民,外国公民则需缴付额外费
- 6.车上购物-为了您的方便起见,车上会售卖道地小吃。 若您有兴趣购买,请向我们的导游洽询。

- I.ALL MISC charges are subject to change without prior notice. 2. Seat availability and tour fare discount are subject to first
- come first served basis. 3. Flight schedule above is subject to change.
- 4.Customer is required to re-confirm the latest flight schedule with our Tour Consultant before proceeding to purchase any domestic and / or transportation tickets.

For Agent Use Only:

Updated Date: MAR 2024



G-05, Wisma Zelan, Jalan Tasik Permaisuri 2, Bandar Tun Razak, Cheras, 56000 Kuala Lumpur, Malaysia





